
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 לכבוד

 ועדת תרומות

 

 הנדון:  אישור ועדת תרומות

 גבעת עדה –התקיימה ישיבת ועדת תרומות של המועצה המקומית בנימינה  12.7.2021ביום 

לאשר את רשימת התרומות, שהתקבלו בביה"ס "הרים"  לבקשה של ביה"ס הריםבנוגע            

בשנת הלימודים תשפ"א. לטענת מנהלת ביה"ס לאורך כל השנה מתקבלות הצעות לתרומות 

שעות. לכן לא ניתן לפנות לוועדת  48והתורמים מבקשים מהנהלת ביה"ס לאסוף את התרומות עד 

 . התרומות על כל תרומה ולהספיק לכנס אותה ולקבל את אישורה

 בנוסף, התקבלה בקשה לאשר את התרומות העתידיות לקראת שנה"ל תשפ"ב, לפי הרשימה.

 ועדת תרומות לאחר שדנה בנושא ממליצה כדלקמן:

מציינת כי ככלל התרומות שניתנו בשנת תשפ"א בשים לב לאופי התרומה, ועדת תרומות  .1

 עמדו בתנאים הנדרשים לקבלת תרומה. 

 .הרים בעתיד להגיש את הבקשה לתרומה בזמן הפנייההועדה מבקשת מהנהלת ביה"ס  .2

 בעניין התרומות העתידיות לקראת שנה"ל תשפ"ב:  .3

 ?הועדה מבקשת פירוט בעניינן וכן לתת את הדעת מי מגדיר את אומדן התרומה 

  הועדה מבקשת לדעת האם יש התקשרויות בין התורמים לבין ביה"ס לאספקת

 ציוד כלשהו ללא קשר לתרומה המבוקשת.

  5000הועדה מבקשת אסמכתאות לתרומות מעל סכום של ₪. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 החלטה:

בתוקף סמכותי, ולאחר שבחנתי את החומר המונח לפני היום כמפורט לעיל, הנני להחליט 
 כדלקמן: 

 מאשר את המלצת ועדת התרומות.הריני  .1

 אינני מאשר את המלצת ועדת התרומות מהנימוקים הבאים:  .2
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 ,בכבוד רב     4/8/2021 תאריך

 איתי ויסברג     

  ראש המועצה                   
  


